



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2020-11**

under the

**SEAFOOD PROCESSING ACT
(O.C. 2020-40)**

Filed March 5, 2020

1 *New Brunswick Regulation 2009-20 under the Seafood Processing Act is amended by repealing subsection 13.3(2) and substituting the following:*

13.3(2) To qualify for a Class 2 licence or a Class 3 licence under the Act, an applicant shall be certified under one of the following:

- (a) an audit program approved by the Minister, or
- (b) one of the certification schemes recognized by the *Global Food Safety Initiative* for the following standards:
 - (i) EI – *Processing of Animal Perishable Products*;
 - (ii) EIII – *Processing of Animal and Plant Perishable Products (Mixed Products)*; and
 - (iii) EIV – *Processing of Ambient Stable Products*.

2 *Section 1 of Schedule A of the Regulation is amended by repealing paragraph (a) and substituting the following:*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2020-11**

pris en vertu de la

**LOI SUR LE TRAITEMENT DES POISSONS
ET FRUITS DE MER
(D.C. 2020-40)**

Déposé le 5 mars 2020

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 2009-20 pris en vertu de la Loi sur le traitement des poissons et fruits de mer est modifié par l'abrogation du paragraphe 13.3(2) et son remplacement par ce qui suit :*

13.3(2) Afin d'obtenir le permis de classe 2 ou de classe 3 en vertu de la Loi, le demandeur doit suivre et achever :

- a) ou bien un programme de vérification que le ministre juge admissible;
- b) ou bien un des régimes reconnus par le *Global Food Safety Initiative* qui porte sur au moins l'un des domaines de reconnaissance suivants :
 - (i) EI - *Processing of Animal Perishable Products*,
 - (ii) EIII - *Processing of Animal and Plant Perishable Products (Mixed Products)*,
 - (iii) EIV - *Processing of Ambient Stable Products*.

2 *L'article 1 de l'annexe A du Règlement est modifié par l'abrogation de l'alinéa a) et son remplacement par ce qui suit :*

(a) *Safe Food for Canadians Act*, S.C. 2012, c. 24;

a) *Loi sur la salubrité des aliments au Canada*, L.C. 2012, ch. 24;

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK

All rights reserved/Tous droits réservés